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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

vrijdag 1 maart 2024 09:27
Griffie3
Verkeersoverlast van fokker

Geachtte dames / heren gemeenteraad, 

Deze e-mail is verstuurt via Samsung mobiel 
Langs deze weg wil ik jullie nogmaals wijzen op de overmatige verkeersdrukte en overlast van fokkerpersoneel, 
momenteel hangen er van die matrixborden, hierdoor is het wel iets rustiger geworden . Hellaas werkt er 1 niet 
goed omdat hij pas aan gaat als de auto,s al aan het afremmen zijn voor de bocht om vanuit de havenstraat de 
eiandstraat in te rijden, tevens werken ze,ochtensvroeg om 05.30uur niet terwijl er dan juist veel auto,s voorbij 
komen.Ik heb al 2x naar de gemeente gebeld maar er gebeurdt niets!!!   Nu ben ik gisteravond naar de 
gemeenteraadsvergadering geweest en ik hoor totaal niets gezegd worden over het aanstaa de nieuwbouwproject 
op de hoek van de slobbergorsweg bij de brug ,ik vraag me af ,waar blijven tijdens de bouw al die  bedrijfswagens. 
Mogen die zeker ook in de havenstraat parkeren..EN dan heb en we het nog niet over de nieuwe bewoners gehad 
die daar komen te wonen,want er zijn niet genoeg parkeerplaatsen onder die flat.en daarnaast komt ook nog al 
de bezoekers van willaerts bij. Denken jullie nou echt dat het nog prettig wonen is in de havenstraat en omgeving? 




